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Zapytanie 

Dotyczy odpowiedzi na moje zapytanie z dnia 3 lipca 2023 r. 

Zdumiewające jest pana stanowisko, że nie jest Pan upoważniony do udzielania 
Radnemu odpowiedzi na temat kontroli prowadzonych przez Centralne Biuro Antykorupcyjne. 

Z Pana informacji wynika, że kontrola dotyczyła inwestycji „Przebudowa obiektu Willi Schultza na nową siedzibę Urzędu Gminy przy ul. I Pułku Ułanów w Sławnie” oraz 
„Zagospodarowanie terenu przy obiekcie Willi Schultza przy ul. I Pułku Ułanów”. 

Są to inwestycje, na które Rada Gminy przeznaczyła fundusze, a Pan nie czuje się Pan 
upoważniony, aby przedstawić Radnemu wyniki kontroli tych inwestycji przez jednostki zewnętrzne. Pana działania, jak i sposób wykonania uchwał Rady Gminy powinien być 
transparentny zwłaszcza dla członka organu stanowiącego i kontrolnego Gminy Sławno, więc 
niezrozumiałe jest dla mnie Pana stanowisko. Proszę zatem o przywołanie przepisu, który zabrania Panu udzielenia odpowiedzi na moje zapytanie. Liczę jednak, że taka odpowiedź jest 
wynikiem niezrozumienia i uzyskam informacj ę, o które wnioskuję wraz z protokołem 
pokontrolnym. 

Proszę także o przekazanie faktur potwierdzających wydatki związane z przebudową 
budynku Urzędu Gminy i zagospodarowaniem terenu wokół niego. 

Pozostawione ostentacyjnie pytanie na temat niepoinformowania Radnych o tak 
ważnych kontrolach CBA w Gminie Sławno budzi niepokój. Jako organ wykonawczy powinien 
Pan niezwłocznie poinformować organ, który przeznaczył potężne pieniądze i upoważnił Pana do wykonania zadania przebudowy Willi Schultza na siedzibę Urzędu Gminy, że inwestycja ta 

  

 



jest sprawdzana przez CBA. Proszę więc w odpowiedzi na moje zapytanie przedstawić motywy 

zatajenia tego faktu przed radnymi. 

Proszę się także odnieść do oskarżeń, jakie wypowiedział Pan w kierunku naszego 

Klubu. Publicznie oznajmił Pan, że przywołana kontrola CBA i poinformowanie Rzecznika 

Dyscypliny Finansów Publicznych o Pana nadużyciach finansowych jest wynikiem donosu 

naszego Klubu. Mam nadzieję, że nie było to publiczne pomówienie i jest Pan w stanie to 

udowodnić i przedstawić nam te fakty. Jeśli jednak Pana słowa są bezpodstawnym kłamstwem 

i pomówieniem, to proszę o zamieszczenie stosownego wystąpienia w lokalnej gazecie 

„Obserwator Lokalny”, w którym przeprasza Pan Klub Radnych 'Bliżej Mieszkańców Gminy 

Sławno za swoje bezpodstawne oskarżenia w nieprzekraczalnym terminie do dnia 30 lipca 2023 

r. Inaczej, broniąc dobrego imienia Klubu i jego członków zmuszeni będziemy do podjęcia 

zdecydowanych kroków. 

Nie uzyskałem także informacji na temat powierzchni biurowej w budynku Urzędu. Czy 

mam przez to rozumieć, że podczas planowania, realizacji i odbioru prac związanych z 

przebudową Willi Schultza nie był Pan i nadal nie jest $wiadomy, jaka będzie i jaka jest 

powierzchnia biurowa Urzędu? Niedopuszczalna jest myśl, że przeprowadzka urzędników 

odbywała się w sposób nieprzemyślany 1 spontaniczny. Pozostając przy nadziei, że i ta 

odpowiedź też jest wynikiem pomyłki, oczekuję odpowiedzi na temat powierzchni biurowej w 

Urzędzie Gminy Sławno. 

Interpelacje i zapytania są narzędziem pracy radnego, a nie odpowiadanie na nie, lub 

odpowiadanie niepełne lub wymijające jest utrudnianiem wykonywania mandatu radnego. 

Z poważaniem


